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Els informes de Medi Ambient 
i Patrimoni Natural són favora-
bles a les obres d’urbanització 
de la prada del Serrat sempre 
que es tinguin en compte di-
ferents remarques que s’han 
plantejat des dels dos departa-
ments. El fet és que en aquesta 
zona hi ha diferents molleres i 
una d’aquestes té un grau d’in-
terès elevat, segons recull l’es-
tudi al qual ha tingut accés l’As-
sociació Protectora d’Animals, 
Plantes i Medi Ambient (Apap-
ma). En el cas que es tirés en-
davant el projecte tal com està 
plantejat inicialment, hi hauria 
un vial que dividiria aquesta 
mollera en dues parts, passant 
pel mig. Per aquest motiu, una 
de les correccions és que s’es-
curci aquest carrer, un fet que 
evitaria que es veiés afectada la 
zona de molleres.

L’informe reconeix que els 
treballs tindrien un cert impac-
te en un indret d’alt valor bio-
lògic i ecològic. Així, segons va 
explicar el president de l’Apap-
ma, Carles Iriarte, s’hi poden 
trobar espècies d’interès i fins 
i tot s’ha detectat un torrent 
que no estava catalogat.

Davant d’aquestes mancan-
ces, l’associació preveu pre-
guntar al Govern si finalment, 
i arran d’aquestes apreciacions 

recollides als estudis, el pro-
jecte s’ha vist modificat per 
tenir-les en compte. En aquest 
sentit, Iriarte va lamentar que 
“malauradament, i per experi-
ència, moltes vegades es fa l’in-
forme perquè és preceptiu però 
després és paper mullat”, com 
ha passat amb la canalització 
del riu a Santa Coloma, va dir.

Aquestes obres d’urbanit-
zació que ja han començat es 
troben passat l’antic hotel del 
Serrat, a sota de l’abocador 
d’Encodina, en una zona de 
prats i a tocar del bosc. Iriarte 
es va preguntar si “realment 
cal urbanitzar allà dalt”. En-
tén que l’associació ecologista 
pot tenir una opinió respecte 
d’això i els propietaris dels ter-
renys una altra. Per aquest mo-

tiu destaca que la finalitat dels 
plans d’urbanisme ha de ser 
regular aquests aspectes. Tot 
i així, s’hi va mostrar escèptic 
ja que recorda que “els plans 
d’urbanisme són una aberració 
tenint en compte que preve-
ien que Andorra passés a tenir 
més d’un milió d’habitants”. A 
més, va remarcar que un nou 
projecte urbanístic en aquests 
moments no sembla necessari 
considerant que al Principat 
hi ha molts pisos i cases buits. 
Per tot plegat, Iriarte va con-
cloure que tot i que l’Apapma 
no és l’administració, i per tant 
no pot decidir, sí que la seva 
funció és intentar vetllar per 
l’interès nacional perquè “si 
el Govern no ho fa, ens toca a 
nosaltres”.

La urbanització del Serrat afecta 
una mollera i es demanen canvis
Apapma preguntarà si les observacions dels informes s’han tingut en compte

Resultat dels estudis de Medi Ambient i Patrimoni

Les obres que s’estan realitzant al Serrat.
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Aquest mes de juliol ja s’han dut 
a terme les dues primeres sor-
tides de l’activitat Gent gran en 
marxa!, que han reunit 31 par-
ticipants. En la primera s’hi van 
inscriure dotze persones i es va 
fer una passejada des del poble 
d’Ordino fins a la Massana. El 
dimarts 15, amb dinou parti-
cipants, es va fer el recorregut 
entre les Pardines i Engolasters.
Avui hi haurà la propera marxa, 
amb què es farà una descober-
ta de la Ruta del Ferro, i el 29 
de juliol s’ha planejat un re-
corregut pel circuit de les Tres 
Fonts fins al llac d’Engolasters. 
En l’activitat, organitzada pel 

Comú d’Andorra la Vella, s’han 
programat cinc sortides pensa-
des per a persones de més 55 

anys, d’una durada de dues a 
tres hores, cada dimarts a partir 
de les nou del matí.

31 participants en les primeres 
sortides de ‘Gent gran en marxa’

Andorra la vella

Els participants en la primera sortida, que va transcórrer entre Ordino i la Massana.
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ciació de Petits Comerciants 
d’Andorra (APCA), Rosa Pas-
cuet, va destacar ahir que 
l’afluència de visitants al Prin-
cipat és bona gràcies al Cirque 
du Soleil però això no com-
porta una millora del consum. 
Tot i així, Pascuet no va fer 
una mala valoració d’aquest 
atractiu turístic, al contrari. 
En aquest sentit, va destacar 
que aquesta és de les poques 
iniciatives interessants que 
s’han impulsat en aquest àm-
bit després de Caldea i permet 
deixar en els visitants un “bon 
record” dels “grans moments 
que han passat a Andorra”.

La vicepresidenta de  
l’APCA entén que encara s’està 
passant un moment en què el 
turista redueix molt la despe-
sa, però va exposar que si les 
persones que han vingut a 
veure l’espectacle només han 
fet una consumició en un bar 
ja és un èxit. Pascuet va remar-
car que vol ser optimista per-
què, com en tots els negocis, 
amb el Cirque du Soleil s’anirà 
fent clientela de mica en mica 
encara que la companyia cana-
denca tingui un espectacle a 
PortAventura. Així mateix, va 
celebrar que s’impulsin altres 
accions que vagin més enllà 
de les compres i va destacar la 
necessitat que els comerciants 
també es reciclin.

L’APCA diu que el circ porta 
visitants però que no gasten
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Relacions internacionals

La negociació de l’acord d’as-
sociació amb la Unió Europea 
va centrar les diferents reuni-
ons de treball que la delegació 
de Socialdemocràcia i Progrés  
(SDP) que es troba a San Mari-
no va mantenir durant la jorna-
da d’ahir. 

Així, en la trobada que van 
mantenir amb l’executiu del 
Partit Socialista es va fer un 
repàs de les relacions dels dos 
països amb la Unió Europea i 
de l’estat d’avançament de les 
converses actualment en curs 
amb Brussel·les. El segon punt 
de l’ordre del dia va ser l’inter-
canvi d’informació fiscal i la 
recent adhesió d’Andorra a la 
declaració de l’OCDE. Final-
ment es van comentar alguns 

projectes per afavorir el desen-
volupament econòmic tant a 
San Marino com a Andorra.

A la tarda van mantenir una 
trobada amb la ministra del 
Territori i de Cooperació Eco-
nòmica Internacional, Antone-
lla Mullaroni, gran coneixedora 
de la realitat andorrana. Des-
prés d’aquesta trobada la dele-
gació d’SDP es va traslladar a la 
seu del Partit dels Socialistes i 
dels Demòcrates, que forma 
part de la coalició de govern. 
L’estat d’avançament del procés 
d’acostament al mercat interior 
europeu per la via d’un acord 
d’associació va centrar la troba-
da. Posteriorment, van mante-
nir una reunió amb el grup par-
lamentari del Partit Socialista, 
que va servir per comparar les 
retribucions dels consellers. 

La negociació amb la Unió 
Europea centra les reunions 
d’SDP a San Marino
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Una de les reunions que va mantenir SDP a San Marino.
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